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PROCES VERBAL

Incheiatastazi 25 Noiembrie 2021 in sedinta ordinara a Consiliului local Bucu pe lun: în curs.
La prezenta sedinta, convocata legal prin Dispozitia primarului comunei Bucu nr.133/18,11.2021
participa toti consilierii locali.De asemenea, la prezenta sedinta participa de drept,
prevederilor legale, primarul comunei Bucu domnul Dragusin Ionsi secretarul general al
domnul Raceanu Alexandru.

Sedinta se desfasoara la sediul Consiliului local Bucu, în sala de sedinte, incepand
16.30, fiind luate masurile generale privind prevenirea infectarii cuvirusul Covid 19, i

mentin masurile de preventie.datfiind starea de alerta prelungita in care ne aflam.
Prezenta sedinta este prezidata de catre domnul consilier local Zamfir Petre —P:

presedinte de sedinta prin H.C.L.nr.49/28 octombrie 2021
In deschiderea sedintei,domnul presedinte face cunoscut proiectul ordinii de zi, propus

domnul primar in dispozitia de convocare, respectiv convocator,dupa cum urmeaza:
1adoptarea Hotararii pentru modificarea art.470 alin.(5) si alin.(6) din

H.C.L.nr, 20/21.04.2021 privind indexarea Valorilor impozabile;impozitelor si taxel
le.celorlaltor taxe asimilate acestora,amenzilor aplicabile în anul fiscal 2022 precum si
altor masuri privind impozitele sitaxele localetmijloaceauto mari);

2 adoptarea Hotararii privind aprobarea Devizului general al obiectivului de
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investitii-
etapa I-a,reactualizat dupa semnare contract executie pentru „ MODERNIZARE DRUM DE
INTERES LOCAL-ACCES LA PLATFORMA INDUSTRIALA, COMUNA BUCU,
IALOMITA";

DETUL

3 adoptarea Hotararii privind analiza si aprobarea executiei bugetare penru tțimestrul
III al anului 2021;

Domnul secretar general arata ca fatade ordineade zi propusa nuauintervenit modifii ari.
Se supune la votsi.cu unanimitate este aprobata ordinea de zi a prezentei sedinte. Inainte de a

se trece la primul punct din ordinea de zi aprobata,se supune aprobarii procesul-verbal al

ordinare din data de 28 octombrie 2021.care se aproba cu unanimitate.In deschidere:
domnii consilieri locali Dragomir Stelica si Manda Dumitru arata ca au efectuat unele
vederea identificarii unui eventual operator de salubrizare aratandcadin discutiile cu Pre:
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Consiliului judetean Ialomita a reiesit ca se intentioneaza crearea unui ADI laniveldejudetcare sa
rezolve problema gunoaielor.a salubrizarii în general.Domnul primar face cunoscut ca
proiectele Consiliului judetean si noi am achiesat„de principiu la acest proiect insa ace:
rezolva în totalitate problema.Domnul secretar general arata ca în circa 2 ani sistemulva
functional,avand ca reper infiintarea ADI-lalomita. Domnul consilier local Manda
considera caacest aspectse va rezolva mult mai devreme.in sase luni.Se discuta despre
de salubritate din comunele alaturate, Ograda si Gheorghe Lazar, fiind discutate tarifele
care sunt diferite. Domnul secretar general arata ca a vorbit la telefon cu d-na secretar zen,
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gunoiul reciclabil, nu se rezolva nimic;aecentul fiind pus din cel ce mai mult pe

aspect. Domnul primar arata ca pe langafaptul ca operatorul trebuie sa ofere tarif mic si servi
salubrizare concrete,va trebui ca acesta sa rezolve si problemele seriptice;situatiile pe tema
salubrizarii fiind din ce in ce mai stufoase si complexe. Domnul consilier local Oprea Cornel
considera si dansulca trebuie rezolvata problema deseurilor reciclabile, care se implementeaza
destul de greu in localitatile rurale.

In continuare se trece la primul punctal ordinii de zi.respectiv:
- adoptarea Hotararii pentru modificarea art.470 alin.(5) si alin.(6) din Anexa la HCL

r.20/21.04.2021 privind indexarea Valorilor impozabile,impozitelor si taxelor locale,celorlaltor
taxe asimilate acestora,amenzilor aplicabile în anul fiscal 2022 precum si aprobarea altor masuri
privind impozitelesi taxele locale(mijloace auto mari

Privind acest proiect de hotarare se dau citire materialelor intocmite;din care reiese
necesitatea adoptarii prezentei Hotarari. Domnul primar arata ca in functie de valorea euro;ca la
rovignete.se stabilesc valorile noilor taxe aplicabile anul viitor.pentru mijloace auto mari Domnul
Dimache Ionut Jenelarata si dansul ca impozitele se refera la mijloace auto cu capacitatea de peste
12 tone.domnul secretrar general completand,aratand ca se adopta hotararea de modițicare si

pentru combinatii de autovehicule,
Domnul consilier local Dragomir Stelica arata ca la nivelul comunei Bucu impozitele pe

autovehicule sunt mai mari ca la Slobozia.domnul primar aratand ca asa au fost stabilite de
consiliul local.Domnul consilier Dimache lonut-Jeneal arata casi drumurile sunt bune,astfel incat
s-ar putea justifica oricand acest nivel al impozitelor.Domnul consilier local Gheorghe Gheorghe
intreaba cum se aproba impozitele si taxele locale.dansul fiind nou ales in consiliul local! Domnul
secretar general arata ca acestea se aproba pana înultima zia lunii aprilie a anului curent pentru
anul viitor.Este obligatoriu a se aplica la vechile valori inflatia anului precedent, publicată special
pentru astfel de hotarari pe siturile oficiale, respectiv MDRAP si MEF.In completare, domnul
consilier local Dimache Ionut-Jenel, contabil la scoala Bucu, arata ca în cazul neaprobarii panala
acest termena impozitelor si taxelor locale, pentru anul care urmeaza aceştea se vor aplica la
nivelul maxim prevazut în Codul Fiscal.Domnul secretar general arata ca trebuie urmărit acest
termen.peniru a evita plata unor sume mai mari de catre cetatenii nostri.Exista unitati administrativ
teritoriale în care nerespectarea acestor prevederi a creat probleme atat cetatenilor cat si
executivului.
Nemaifiind discutii referitoare la proiectul de hotarare supus aprobarii.se supune la Vot siicu
unanimitate este adoptata Hotararea pentru modificarea art.470 alin.(5) si alin.(6) din Anexa la
HCL nr.20/21.04.2021 privind indexarea Valorilor impozabile,impozitelor si|taxelor
locale;celorlaltor taxe asimilate acestora-amenzilor aplicabile în anul fiscal 2022 precum si
aprobareaaltor masuri privind impozitele si taxele locale.
Urmatorul proiectde hotarare supus atentiei plenului este cel privind aprobarea Devizuluii general

al obiectivului de investiii-etapa I-a,reactualizat dupa semnare contract executie pentru „„ Modernizare
drum deinteres local-acces la platforma industriala, comuna Bucu-judetul Ialomita.
Privind acest proiect de hotarare se dau citire materialelor intocmite.din care reiese faptul ca in
legislatia specifica este prevazut faptul ca dupa încheierea contractului de executie,este nevoie ca si
devizul sa se reaseze pe valorile concrete:Se intreaba ce diferente sunt intre cele doua valori domnul
secretar general aratand ca sunt totusi mici,neavand la dansul vechiul deviz,aprobat de consiliu.
Nu mai sunt discutii, domnul presedinte de sedinta Zamfir Petre-Paul supunand la vot proiectul de
hotarare.Astfel.cu unanimitate este aprobata Hotararea privind aprobarea Devizului general al
obiectivului de investiii-etapa I-a.reactualizat dupa semnare contract executie pentru .„ Moderniz
drum deinteres local-acces la platforma industriala, comuna Bucu judetul Ialomita.
Ultimul proiect de hotarare din ordinea de zi care este supus adoptarii este privind analiza si

aprobarea executiei bugetare pentru trimestrul III al anului 2021;
Se dau citire materialelor intocmite privind acest proiect de hotarare,care supune analizei si



hotarare,privind executia preliminata,la o anumita data din luna decembrie,de preferat cat
finalul acesteia,legea nedistingand o data certa.

Nu sunt discutii pe marginea proiectului de hotarare supus adoptarii,astfel ca acesta este,

mai spre

[supus la
vot.cu unanimitate fiind adoptata Hotararea privind analiza si aprobarea executiei bugetare pentru
trimestrul III al anului 2021
Ordinea dezi fiind epuizata,se discuta problemedin localitate. Astfel,domnul consili

Manda Dumitru arata ca strada | Decembrie se prezinta necorespunzator pentru circ

gropi,ete.Domnulprimar arata ca si aceasta strada este in atentia executivului, insa
efectuata o reparatie mai costisitoare. Pana în acest momenta asigurat.nu in conditii optime
bunedecatfostelestrazi de pamantsau piatra sparta, circulatia autovehiculelor, fiind const
beton.In perspectiva,se va rezolvasi situatia acestei strazi,la fel ca si la majoritatea
localitate,urmand sa se realizeze un lucru bun.
Domnul consilier local Gheorghe Gheorghe retine atentia celor prezenti cu trei
importante,respectiv. necesitatea introducerii in viitorul apropiat a posibilitatii de
electronicaa taxelor,a plevei de cereale dinaer, emanata dela Cargill-siloz sau baza apartii
MYS AP Agro SRL(fosta Carmen-Ana International SRL).din zona,si problema unei
lipsita de intretinere, Toma Safta.Domnul primar arataca este cunoscuta situatia. Domnul
generalarata caîn primul rand ar trebui ca mostenitorii sa se ocupede batrana, Toma Sa
aceasta obligatie morala.insa aceasta nu inseamna ca vom astepta reactia acestora.
Domnul presedinte Zamfir Petre-Paul intreaba daca mai sunt probleme de discutaț

inscrieri la cuvant,declara sedinta inchisa.
Drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal în trei exemplare,dintre care uj

afisat public.
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